
                

Αθήνα, 9 Σεπτεμβρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: 1. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστο Σταϊκούρα 

2. Υπουργό Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας, κ. Βασίλειο 

Κικίλια 

3. Υπουργό Υγείας, κ. Σπυρίδωνα – Άδωνι Γερωργιάδη 

  

Θέμα: «Σε χωματερή έχει μετατραπεί έκταση που ανήκει στον ΟΣΕ, 

εγκυμονώντας κινδύνους για την δημόσια υγεία και ασφάλεια των 

κατοίκων». 
 

Μόλις λίγα χιλιόμετρα έξω από το κέντρο της Κορίνθου, και εντός κατοικημένης 

περιοχής, βρίσκεται έκταση που ανήκει στον Οργανισμό Σιδηροδρόμων Ελλάδος 

(ΟΣΕ) ΑΕ και η οποία έχει μετατραπεί σε χωματερή θέτοντας σε κίνδυνο την 

δημόσια υγεία και ασφάλεια των κατοίκων της περιοχής. Όπως φαίνεται και στις 

συνημμένες φωτογραφίες, υπάρχει πληθώρα εύφλεκτων υλικών (π.χ. ξύλα) αλλά και 

μία αυθαίρετη κατασκευή. Παρά τις συνεχείς οχλήσεις των κατοίκων προς τις 

αρμόδιες αρχές, μέχρι και σήμερα, τα απορρίμματα δεν έχουν απομακρυνθεί. 
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Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Για ποιον λόγο η έκταση – ιδιοκτησία του ΟΣΕ παρουσιάζει αυτή την εικόνα, την 

στιγμή μάλιστα που σε πολίτες – φυσικά πρόσωπα επιβάλλονται καθημερινά 

πρόστιμα όταν δεν καθαρίζουν τις εκτάσεις τους από εύφλεκτα υλικά; 

2. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να απομακρυνθούν τα απορρίμματα 

από την συγκεκριμένη έκταση, βάζοντας τέλος στον κίνδυνο πυρκαγιάς ή/και 

δημιουργίας εστίας μόλυνσης εντός της οικιστικής περιοχής; 

3. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να διασφαλίσετε ότι, μελλοντικά, δεν 

θα περιέλθει σε παρόμοια ή ίδια κατάσταση η εν λόγω έκταση; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθήνας 

 

 




